

风琴折，成品尺寸70*125mm

材质：80g双胶纸，红色179C+70%黑

Specifications	
Model	PCPB20000WS
Capacity	25000mAh / 92.5Wh
Battery Type	Lithium-Polymer
Waterproof Level	IP67
Input	Micro USB Input 1: DC 5V / 2A (max) Type-C Input 2: DC 5V / 3A (max) Double-input supports a fastest possible recharging rate around 8 hrs. Solar Charging: 5V / 400mA / 2W (max)
Output	Output 1: DC 5V/3A, 9V/2A, 12V/1.5A (max), compatible with QC2.0, QC 3.0 and other quick charge protocols with 9V output. Output 2: DC 5V/3A (max), supporting of smart charging. When using both outputs simultaneously, the maximum power of the power bank will be limited within 24W to control the temperature of the product. Wireless Charging Output: 5W (max)
Working Temperature	0 - 45 °C If the power bank is working in high temperature condition for too long, the battery will enter into an active status, which will make the power bank get hot. When working in low temperature, the battery capacity may decrease accordingly along with the activeness slows down. Please do not use the power bank in extreme environments.
Dimensions	170 * 86 * 32.5 mm / 6.7 * 3.4 * 1.28 in
Weight	585 g / 20.6 oz

Product Overview	
Package Contents	
How to Use the LED Light	<p> x2 Double press the power button to turn on or turn off the light.</p> <p> x1 Press the power button in succession and the light effects will be changed from strong mode, weak mode to SOS mode.</p>

Indicator Instructions			
This power bank has 6 LED indicators, the first 5 indicators for battery level and the last indicator for solar power charging. If the first indicator flashes, please charge the power bank. If the last indicator turns red, the solar panel is being charged.			
	100%		80%
	60%		40%
	20%		2%
	Empty		● = On; ○ = Off; ● = Flash
How to Charge the Power Bank			
<ol style="list-style-type: none"> Open the waterproof lid, and connect the power bank to a charger (Output per port: DC 5V / 0.5A~3A) with included micro USB or Type-C charging cable. Connect the charger to a power source. All battery indicators will be turned on when the power bank is fully charged. Please remove the charger for safety. 			
Notes			
<ul style="list-style-type: none"> Both of the inputs of Micro-USB and Type-C are available for charging the power bank. With the Micro USB input, a full charge takes 16 hours. With Type-C input, a full charge takes 14 hours. With both charging ports, a full charge will take only 8 hours. Those charging time requires the output of chargers to meet the maximum current. (No less than 1.8A for Micro USB input; No less than 2.5A for Type-C input). 			

How to Charge Your Device	
Wired Charging Mode	
Open the waterproof lid, and connect your devices to the output with standard charging cables. When the devices are fully charged or the charging cables are removed, the power bank will be automatically turned off within 30s.	
Notes	
<ul style="list-style-type: none"> Please close the waterproof lid when not in use, to prevent the water from getting into the product in any accidental slip-offs. Output 1 supports 5V/3A, 9V/2A and 12V/1.5A quick charge protocols. Output 2 supports 5V/2.4A quick charging. To achieve an optimal charging speed, please choose a proper charging method based on your device specifications. 	

Wireless Charging Mode	
<ol style="list-style-type: none"> Long press the power button for 2s to turn on the wireless charging with the last blue charging indicator constant on. Place your device center onto the charging circle heart of the power bank. If the last blue charging indicator flashes quickly, your device is not properly placed. Please make adjustments for a correct charging with the last blue charging indicator constant on. 	
Notes	
<ul style="list-style-type: none"> The wireless charger adopts electromagnetic inductive charging technology. Please do not place any foreign materials (typically metal objects) between the charger and the mobile device. The wireless charger may not work properly if the device is attached with thick cases, metal cases or cases with battery. Please remove them before charging. Any vibration for notifications may move the device away from the charger. If that happens frequently, please turn the vibration mode off. The wireless charger is only compatible with wireless-charging enabled phones and other devices including iPhone 8/X/XS/XR, Samsung S8/S9, etc. 	
Self-Protection and Restore	
<ol style="list-style-type: none"> This product provides multi-protection systems, including overcurrent protection, overvoltage protection, over-charging and over-discharging protection, and short circuit protection. When all battery indicators flash or the last blue indicator flashes, the power bank is in self-protection mode. Please remove the connected devices right away, try to restore the power bank and recharge it. 	

Warning	
<ol style="list-style-type: none"> Please confirm that your devices are well connected. If there is any connection problem, please change the chargers and cables. 	
Warning	
<ul style="list-style-type: none"> Do not use the product under extreme heat and humidity. Do not place the product in a car parking under direct sunlight, as the temperature inside can reach 60-70 °C, which may damage the battery and cause severe accidents. Do not leave smartphones or other devices containing battery in similar situation to avoid any potential accidents. Do not wrap the product in any protective cases while charging the product or charging with it. Do not knock, drop or puncture the product. Do not dismantle and repair the device by yourself. Keep the product away from children. 	
Warranty	
OUTXE provides the product with 18 months warranty since the date of purchase. The warranty does not lip improper use of the product, such as dismantling the product by yourself. The warranty also does not lip products that purchased from other unauthorized seller.	
Contact Us	
To get in touch with us, please send an email to support@outxe.com. Or visit www.outxe.com to get more information. For any questions, please do remember to add the "SN" number on the back of the product in the email, for a precise and quick reply with your questions.	

Model: PCPB20000WS	uGoeasy GmbH
EC REP	Anton-Schmid Str. 10A 24768 Rendsburg E-Mail: Import@ugoeasy.de
Manufacturer: Dongguan DBK Energy Technology Co. Ltd Manufacturer Address: No. 51, Zhangshen Mid Rd, Xuzhen Community, Zhangmutou Town, Dongguan, Guangdong, China	

Spezifikationen	
Modell	PCPB20000WS
Kapazität	25000mAh / 92.5Wh
Akkutyp	Lithium-Polymer
Niveau der Wasserdichte	IP67
Eingang	Micro USB Eingang 1: DC 5V / 2A (max) Typ-C Eingang 2: DC 5V / 3A (max) Der Doppeleingang unterstützt eine schnellstmögliche Wiederaufladegeschwindigkeit von ca. 8 Stunden. Solarladung: 5V / 400mA / 2W (max)
Ausgang	Ausgang 1: DC 5V/3A, 9V/2A, 12V/1.5A (max), kompatibel mit QC2.0, QC 3.0 und andere Schnellladeprotokolle mit 9V-Ausgang. Ausgang 2: DC 5V/3A (max). Unterstützung des intelligenten Ladens. Bei gleichzeitiger Verwendung beider Ausgänge wird die maximale Leistung der Power Bank auf 24 W begrenzt, um die Temperatur des Produkts zu steuern. Drahtloser Ladeausgang: 5W (max)
Arbeitstemperatur	0 - 45 °C Wenn die Power Bank bei einer hohen Temperatur arbeitet, wird der Akku in einen zu aktiven Zustand versetzt. Wenn bei einer niedrigen Temperatur gearbeitet wird, verringert sich die Akkukapazität entsprechend. Bitte benutzen Sie die Power Bank nicht in extremen Umgebungen.
Dimensions	170 * 86 * 32.5 mm / 6.7 * 3.4 * 1.28 in
Weight	585 g / 20.6 oz

Produktübersicht	
Lieferumfang	
Benutzung des LED Lichts	<p> x2 Drücken Sie die Ein- / Aus-Taste zweimal, um das Licht ein- oder auszuschalten.</p> <p> x1 Drücken Sie die Ein / Aus-Taste nacheinander und die Lichteffekte werden vom starken Modus in den schwachen Modus und in den SOS-Modus geändert.</p>

Anzeigeerklärungen			
Diese Power Bank verfügt über 6 LED-Anzeigen, die ersten 5 Anzeigen für den Batteriebestand und die letzte Anzeige für das Aufladen mit Solarenergie. Wenn die erste Anzeige blinkt, laden Sie bitte die Power Bank auf. Wenn die letzte Anzeige rot leuchtet, wird mit dem Solarpanel aufgeladen.			
	100%		80%
	60%		40%
	20%		2%
	Leer		● = An ; ○ = Aus; ● = Blitz
Das Laden der Powerbank			
<ol style="list-style-type: none"> Öffnen Sie den wasserdichten Deckel und schließen Sie die Power Bank mit dem mitgelieferten Micro-USB- oder Typ-C-Ladekabel an ein Ladegerät an (Ausgang pro Port: DC 5V / 0.5A ~ 3A). Schließen Sie das Ladegerät an eine Stromquelle an. Alle Batterieanzeigen sind an, wenn die Power Bank vollständig aufgeladen ist. Bitte entfernen Sie dann das Ladegerät aus Sicherheitsgründen. 			
Hinweise			
<ul style="list-style-type: none"> Beide Eingänge von Micro-USB und Typ C stehen zum Laden der Power Bank zur Verfügung. Mit dem Micro-USB-Eingang dauert ein vollständiger Ladevorgang 16 Stunden. Bei einem Typ-C-Eingang dauert ein vollständiger Ladevorgang 14 Stunden. Mit beiden Ladeanschlüssen dauert ein vollständiger Ladevorgang nur 8 Stunden. Diese Ladezeit erfordert die maximale Stromabgabe von Ladegeräten. (Nicht weniger als 1,8 A für Micro-USB-Eingang; Nicht weniger als 2,5 A für Typ-C-Eingang). 			

Das Laden Ihres Geräts	
Kabelgebundener Lademodus	
Öffnen Sie den wasserdichten Deckel und schließen Sie Ihre Geräte mit Standard-Ladekabeln an den Ausgang an. Wenn die Geräte vollständig aufgeladen sind oder die Ladekabel entfernt wurden, wird die Power Bank innerhalb von 30 Sekunden automatisch ausgeschaltet.	
Hinweise	
<ul style="list-style-type: none"> Schließen Sie den wasserdichten Deckel, wenn Sie die Powerbank nicht benutzen, um zu verhindern, dass Wasser versehentlich in das Produkt gelangt. 	

Drahtloser Lademodus	
<ol style="list-style-type: none"> Halten Sie die Ein / Aus-Taste 2 Sekunden lang gedrückt, um das kabellose Laden einzuschalten, wobei die letzte blaue Ladeanzeige konstant leuchtet. Platzieren Sie Ihre Gerätemitte auf dem Ladekreis der Power Bank. Wenn die letzte blaue Ladeanzeige schnell blinkt, ist Ihr Gerät nicht richtig platziert. Bitte verändern Sie die Lage Ihres Geräts für eine korrekte Ladung, bis die letzte blaue Ladeanzeige konstant leuchtet. 	
Hinweise	
<ul style="list-style-type: none"> Das kabellose Ladegerät nutzt die elektromagnetisch-induktive Ladetechnik. Bitte platzieren Sie keine Fremdkörper (normalerweise Metallgegenstände) zwischen dem Ladegerät und dem Mobilgerät. Das kabellose Ladegerät funktioniert möglicherweise nicht richtig, wenn am Gerät dicke Hüllen, Metallhüllen oder Hüllen mit Akku angebracht sind. Bitte entfernen Sie diese vor dem Aufladen. Vibrationen bei Benachrichtigungen können das Gerät vom Ladegerät entfernen. Wenn dies häufig vorkommt, schalten Sie bitte den Vibrationsmodus aus. Das kabellose Ladegerät ist nur mit kabellos ladbaren Telefonen und anderen Geräten kompatibel, einschließlich iPhone 8 / X / XS / XR, Samsung S8 / S9 usw. 	

Selbstschutz und Wiederherstellung	
<ol style="list-style-type: none"> Dieses Produkt bietet Mehrfachschutzsysteme, einschließlich Überstromschutz, Überspannungsschutz, Überladungs- und Überentladungsschutz sowie Kurzschlusschutz. Wenn alle Batterieanzeigen blinken oder die letzte blaue Anzeige blinkt, befindet sich die Power Bank im Selbstschutzmodus. Bitte entfernen Sie die angeschlossenen Geräte sofort, versuchen Sie, die Power Bank wiederherzustellen und wieder aufzuladen. Bitte vergewissern Sie sich, dass Ihre Geräte richtig angeschlossen sind. Bei Verbindungsproblemen tauschen Sie bitte die Ladegeräte und Kabel aus. 	
Warnung	
<ul style="list-style-type: none"> Verwenden Sie das Produkt nicht bei extremer Hitze und Feuchtigkeit. Stellen Sie das Produkt nicht in einem parkenden Auto unter direkter Sonneneinstrahlung auf, da die Innentemperatur 60-70 ° C erreichen kann, was die Batterie beschädigen und schwere Unfälle verursachen kann. Lassen Sie Smartphones oder andere Geräte mit Akku nicht in einer ähnlichen Situation liegen, um mögliche Unfälle zu vermeiden. Wickeln Sie das Produkt nicht in Schutzhüllen ein, während Sie das Produkt aufladen oder damit aufladen. Das Produkt nicht anstoßen, fallen lassen oder durchstoßen. Zerlegen und reparieren Sie das Gerät nicht selbst. Halten Sie das Produkt von Kindern fern. 	
Garantie	
OUTXE gewährt auf das Produkt eine Garantie von 18 Monaten ab Kaufdatum. Die Garantie gilt nicht für die missbräuchliche Verwendung des Produkts, z. B. für die Demontage des Produkts durch Sie. Die Garantie gilt auch nicht für Produkte, die von einem anderen nicht autorisierten Verkäufer gekauft wurden.	
Kontaktieren Sie uns	
Um mit uns in Kontakt zu treten, senden Sie bitte eine E-Mail an support@outxe.com. Oder besuchen Sie www.outxe.com um weitere Informationen zu erhalten. Denken Sie bei Fragen daran, die "SN" -Nummer auf der Rückseite des Produkts in die E-Mail aufzunehmen, um eine präzise und schnelle Antwort auf Ihre Fragen zu erhalten.	

